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1. Godkendelse af referat
Sidste møde handlede udelukkende om de nye åbne-/lukketider, og det blev besluttet ikke
at skrive referat herom. Referat fra forrige mødet blev godkendt.

2. Budgetopfølgning
Prioritering af børnerelaterede midler og fokusområder for det kommende år

Børnehavens overordnede budget for 2022 blev gennemgået. Dagplejens budget kommer
ved siden af, og det har vi ikke indblik i.

Der er ikke mange penge til dagplejerne til indkøb af legesager, så vi kunne gøre en
indsats for at informere forældrene om, at dagplejerne gerne vil aftage brugte legesager.
Man kunne evt. lave en indsamlingsdag.

Børnehaven vil gerne have anlagt en skov i den nordøstlige del af børnehavens grund som
pt. nærmest ikke bliver brugt. Skoven, der er givet tilbud på (fra HedeDanmark), koster
80.000. Vi kunne evt. søge nogle fonde. Mette vil gerne undersøge, om der er et
kommunalt tilskud at søge for at få projektet finansieret. Vi kunne evt. også ansøge om at
komme i betragtning i Brugsen, hvor der årligt bliver afstemt og uddelt midler til tre
foreninger/institutioner. Det kunne også være en mulighed at lave et ”Pant-hus”, hvor
forældre m.fl. kunne sponsorere deres pant til formålet og/eller et cykelsponsorløb. Der
kunne med fordel arrangeres en hel dag med en masse forskellige aktiviteter for familier,
hvor overskuddet går til formålet – men det er noget vi kan arbejde lidt videre med.

3. Dialogforum

Trine fortalte, hvad mødet gik ud på.

4. Bestyrelsen og adgang til os på Aula

Vi kunne med fordel køre al kommunikation (bestyrelsesmedlemmerne og børnehaven
imellem) over på Aula, så det hele er samlet ét sted.

Pt. Kan forældrene ikke kontakte bestyrelsesmedlemmerne, hvis ikke de har børn på
samme stue som et bestyrelsesmedlem. Der skal laves en gruppe, der hedder
”Bestyrelse”, som alle bliver en del af, så der kan kommunikeres med bestyrelsen gennem
Aula.

Derudover kunne vi med fordel hænge sedler med navne og billeder af
bestyrelsesmedlemmerne op ved alle indgange for at synliggøre bestyrelsen.



Dagsorden til bestyrelsesmøde
Onsdag d. 19-01-2022 kl. 19.30
Mødet blev afholdt i Børnehaven

Side 2 af 2

Nr. Emne Ansvarlig

5. Tilfredshedsundersøgelse af vores daginstitution, som vi lige har besvaret.

Undersøgelsen blev i nogle husstande kun sendt ud til den ene forælder for ét barn og til
den anden forælder for det andet barn. Næste gang skulle man måske anmode om, at
undersøgelsen for hvert barn blev sendt til begge forældre.

6. Siden sidst

Jette er ved at undersøge med pladsanvisningen, om der er mulighed for at ansætte en
dagplejer mere.

Der er ansat en ny køkkendame til om fredagen. Britta er gået ned i tid og arbejder ikke om
fredagen, og Henriette arbejder mandag til torsdag.

Anders Vesterbæk vil gerne lavet et nyt hønsehus til børnehaven.

7. Næste møde

?


